
Športna ritmična gimnastika je vnovič navdušila občinstvo
Športno društvo Golovec in Gimnastična zveza Slovcnlje sta 15. in

16. novembra prirertila mtdnarodni turnir v športni rihnični gimna-
stiki za 1. pokal Golovca, na katerem so sodelovale tekmovalke iz
Sovjetske zveze, Poljske in Jugoslavije. Najbolj so navdušila mlada
dekleta iz Tbilisija, med .lugoslovankami pa Ljubljančanke, še posebej
Dominika Kacin, ki je bila druga v mnogobcju, polcg tega pa je osvo-
jila še tri srebrne in eno bronasto kolajno v posameznih finalih. Orga-
nizacija tekmovanja je bila odlična.

Sportno društvo Golovec iz Šte-
panjskega naselja. doslej znano
prcdvsem po uspehih svojih judoi-
stov, se je tokrat izkazalo zorganiza-
cijo tekmovanja, ki ga dolgo ne
bomo pozabili. Čeprav sekcija za
šoortno ritmično gimnastiko pri SD
Golovec obstaju šelc poldrugo Icto.
je bilo tekmovanje brez najmanjše
napake, posebej pa je gledalce nav-.
dnšila visoka kvaliteta nastopajočih
tekmovalk, predvsem članic in mlaj-
ših mladink iz pobratcnega mcsta
Tbilisi v Gruziji. Mcd mlajšitni mla-
dinkami je Bciloshvili Eliso izTbili-
sija nsvojila prva mcsta v vseh trch
panogah in sevcda tudi v mnogoboju.
za svojo vajo / obročem pa je dnbila
čisto dcselko. Mnogo nista zaostajali
tuili klubski tovarišici Leshkasheli
Nato in Nadirashvili Tina, ki sta
osvnjili vse srebme in bronaste ko-
lajne. Naša najboljša jc bila Alcnka
Rtižič. učenka Osnovne šolc II.
grupc odredov v Novih Fužinah, ki je
v vsoh trch finalih tcr v mnogoboju
osvojila čctrta tncsta. Pri članicah so
prav tako prcvladovalc tekmovalke
iz Tbilisija, saj so v vsch štirih pano-
gah imeli vse tri prcdstavnice med
prvo četverico. Mednjc sc jc uspela
uvrstiti samo državna rcprezen-
tantka Dominika Kacin, ki jc osvo-
jila tri srcbrne in cno bronasto ko-
lajno v posamcznih panogah ter
dmgo mesto v mnogoboju. Vsa peta
mcsla pa so pripadla Urški Lomšek.
pniv tako iz Ljubljanc. Ob tem tck-
movanju lahko ugotovimo. da sicer
močno zaostajamo za sovjctskimi
tekmovalkami. da pa naša dekleta
naprcdujcjo in da jim kažc pri tcm
nuditi večjo podporo. Začctek sode-
lovanja s pobratcnim Tbilisijem pa
bo prav gotovo ugodno vplival na ra-
zvoj tc lcpe sportne panogc pri nas.
Želimn si lahko tudi. da bi vidcli šc
vcč takih tekmovanj, saj jo bil 1.
pokal Golovca res prireditcv, ki bo
prisotnim ostala še dolgo v spomimi.
Naj navedemo šc imcna prizadcvnih
prircditeljev! Organizacijski odbor:
Čedo Škondrič — predsednik. An-
drej Gostinčar — namcstnik. Boris
Stojanov, Marina Podgoršek. Vili
Klcmcnc, Radoslav Jovanovič, Si-
mona Mavrič, Branka Vajngerl —
vrhovna sodnica. Zvone Colarič,
Miro Dvoršak — uradni napovedo-
valec, Ztmin Ružič— glasba. Nikolaj
Miklič — računska obdelava podal-

kov, Nevenka lsak Belc — zdra\nik.
Miša Mcsec — blagajnik.

ZbraB smo nckaj mnenj o prireditvi:
META VERBlC. podpredsednica

SZDL mesta Ljubljane:
»Že nekaj let spcemljam razvoj te

športne panoge tako v Ljubljani kot
v Sloveniji in Jugoslaviji in moram ob
letošnjem mednarodnem tumirju v
Ljubljani, ki ga jc organiziralo
športno društvo Golovec iz Štepanj-
skega naselja. iskrcno povedati. da
sem vesela, da na teh tekmovanjih
vidimo vedno več ml;;dih deklet, ki s
pridnostjo in marljivostjo na trenin-
gih posegajo v jugoslovanski vrh.
Lahko rečem, da mC jc prijetno prc-

Najbiilj razvcseljivo pa jc. da smo ob
otvoritvi videli tudi najmlajše, ki
bodo stopale po stopinjah starejših
vrstnic«

RADOSLAV JOVANOVIČ,
predscdnik sveta KS 25. maj:

»Srečni smo, da imamo športno
dru.štvo Golovec v naši mladi kra-
jevni skupnosli in da je naša KS v
tako kratkem času dohila pokal Go-
lovca v športni ritmični gimnastiki.
Zato se moramo v krajevni skupnosti
bolj zavzeti za tradicijo pokala Golo-
vec. Ta za nas pomembna priredilev
naj bi v bodočc nosila znak naselja.
Ob lem turnirju smo aktivirali vse
vodilnc silc v KS 25. maj. da ga čim-
bolje in uspešneje izpeljemo in nam
ni žal za vsc naše napore in ure, ki
smojih žrtvovali. Srečni smo. da je
tumir uspešno zaključcn. brez naj-
manjše pripombc na organizacijo.
Zahvaljujemo se vscm dclovnim or-
ganizacijam, ki so sodelovale in želi-
mo, da pokal Golovca postane tradi-
cionalen v naših treh krajevnih skup-
nostih ter da se dvigne kvaliteta

tekmovalke iz pobratcnega Tbilisija.
Wrocawa iz Poljskc, Beograda. Za-
greba, Varaždina in najboljše Ijub-
Ijanske tekmovalke. zbrane iz obeh
ljubljanskih društev TVD Partizan
Moste in Narodni dom v tri Ijubljan-
skc sciekcije. Turnir je bil odlično
organizinn. poudariti gre izredcn
uspeh naših tekmovalk (Kacin, Lom-
šek, Ružič), izredno dobre pa so bile
seveda tckmovalke iz Tbilisija, pose-
bej še mlajše mladinke. Dogovorili
smo se za trajno sodelovanjc s pobra -
tenitn mestom Tbilisi, katcrega tek-
movalke so tretje v državi. Pričaku-
jemo. da že v januarju odpotujcjo v
Tbilisi na strokovno izpopolnjevanjc
predvsem trencrji, pa tudi našc
mlade pcrspektivnc tckmovalkc.
Pričakujemo tudi. da bo tumir pokal
Golovca postal tradicionalen in že
prihodnje leto imcl večjo medna-
rodno udeležbo.

Pri organizaciji so nam vcliko po-
magali krajani krajevnih skupnosti v
Štepanjskem naselju in Fužinah. Ra-
zveseljuje nas. da je bila dvorana na
Kodeljevem polna in da je vedno več
zanimanja za to mlado športno zvrst.

senetila izredno dobra organizacija
turnirja prizadevnih armrterskih
športnih dclavcev in to mojo oceno
lahko piitrdini ludi i laskavimi priz-
nanji vodjc ekipc iz Tbilisija. pnbra-
tcncga mesta Ljubljanc. Ivana Iva-
noviča. ministra za telesno kulturo
sovjetskc socialističnc rcpublike
Gruzijc. Upam. da bo tumir postal
tradicionalen. da bo na njem tckmo-
valo vcdno vcč nasih dcklct. pa tudi
tekmovalk tz dmgih jugoslovanskih
mest kakor tudi iz tujine. Sevcda pa
IH) v prihodnje potrebna pomoč širšc
skupnosti. saj je Ljubljana znana kot
gostoljubno in odprto mesto. pa ludi
kot dober organizalor vclikih šport-
nih prircditcv. Mislitn. da ob tej pri-
ložnosti lahko izrečcmo sanio zah-
valo amatcrskim športnim delavcem
ŠD Golovca in vsem aktivistom treh
krajevnih skupnosti Štepanjskoga
nasclja, ki so z roko v roki organi/.i-
rali kvalitctno športno prireditev.

Pred razglasitvijo rezultatov v mno-
goboju — mlajšc mladinke (Foto:
Kancijan Hvastija)

športnc ritmične gimnastikc v Slove-
niji in Jugoslaviji. Poscbcj pasnio v^-
seli prijetnih gostov iz Grazije in
Poljske. s katcrimi smo uspcšno so-
delovali vcč dni. šc posebej Kristinc
iz Poljskuin Ivana lvanoviča iz Gru-
zijc«

BRANKA VAJNGERL, organi-
zatoršportne ritmičnc gimnastike pri
ŠD Golovcc iti profesionalni trener
TVD Parti/an-Mosto:

»Naj najprej omenim odlično za-
>«dbo na tumirju. Sodelovalc so

predvsem pri mladih. Do konca lcta
nas čaka šc juniorska balkaniada v
Atenah. na katcro se pripravlja
Urška Lomšek.«

ANITA VIHTELlC. trener ŠD
Golovec:

»Letos je v društvo vpisanih 80
mladih deklet. med katerimi jih jc
ntfkaj že selckcionirano izbranih in
upamo. da bodo čez nekuj lct tndi
one uspešno nastopale na podobnih
turnirjih. Clanice Golovca so letos
nastopilc že ob sprejemu Titnve šta-
fete. Za uspešnejše dclo pa bi potrc-
bovali večjo telovadnico. saj imatno
doslej na razpolago le trim-kabinet.
Dobro bi bilo tudi pridobiti šo kakš-
nega vaditelja, ki bi prevzcl skupiric
tistih dcklic. ki se s športno ritmično
gimnasliko ukvarjajo samo rekrca-
tivno.«

TOMAŽ COKAN


